
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AM

Anser regeringen effektiviseringskravene til de kvalitetsfondsstøttede sygehuse for at væ-

re realiserbare, herunder specifikt kravene der skal realiseres allerede det første år?

Hvordan vurderer ministeren, at kravene vil påvirke patienter og personale i det danske

sundhedsvæsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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